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Referat – Forretningsudvalget.  

Hjemmeside:  
www.holbaeksportsby.dk  

Mødedato Tirsdag den 16. april 2024  

Deltagere: Ole Colberg (OC), Christian Pedersen (CP), Anders Kloppenborg (AK), Steen U. Hansen (SU) ref.,  Thomas Nielsen (TN),  

Afbud: Liselotte, Sundhedscentret 

  Sendt ud af  Bente Kløvgaard  

Telefon +45 2427 3466 E-mail bk@holbaeksportsby.dk  

Hermed referatet fra mødet i Forretningsudvalget tirsdag den 16. april 2024: 

Emne:  Hvem 

1. Seneste mødenotat  

⚫ Mødenotat af 5.3. 2024 + udpegning af referent: SU 

SU 

2. ”Rigets Tilstand”  

⚫ OC: Vellykket bierfest. Stor foreningsindsats. Ros til maden. 
⚫ TN: Foreninger skal huske at kontakte Sportsbyen, hvis de vil benytte faciliteter i ferierne. 

- Møde i uge 16 med kommunen om udfordringer omkring tennisklubben, cykelklubben og 
stadion. 
- Fodboldgræsbanerne er i god bedring sammenlignet med sidste år 

⚫ SU: Kommunen har inviteret til dialog vedr. livreddersituationen for foreningerne 
⚫ AK: DBU kommer til august og rådgiver vedr. stadionbanen 
⚫ Sæsonønskerne for 24/25 er indgået til kommunen. CP kontakter kommunen og beder om 

en hurtig afklaring af timefordelingen i svømmecentret og de øvrige faciliteter. 
 

Alle 

3. Drift  

⚫ Orientering omkring den økonomiske status i HSB: 
- Følger budgettet for 1. kvartal 

⚫  Opmærksomhedspunkter vedr. fem års gennemgang: Svømmecentretsteknikken, 
ventilationen, tagkonstruktionen og udledningstilladelsen. 

TN 

4. Arrangements Forespørgsler  

⚫ Orientering om nye forespørgsler  
- Pæn stigning på store arrangementer. Se vedhæftede bilag 
- Alle arrangement forespørgsler følger vedtaget procedure og er koordineret med 

berørte  foreninger 

TN 

5. Sportsbyens café   
⚫ Randi Petersen  er konstitueret køkkenleder 
⚫ Dagligt salg i cafeen er opadgående 

TN 

  



6. Udbedring af gulv svømmecenter + gulv i Multihal efter vaccinecenter  
⚫ Gulv i svømmecenter –Intet nyt siden sidst 
⚫ Gulv i Multihallen – retssag pågår stadig 

TN 

7. Samarbejde på tværs  

• Muligheder for samarbejde administrativt  

– SU indgår dialog med Fondens bestyrelse, som har samarbejde med foreninger, 
som indsatsområde efter sommerferien 

 Visionsarbejde!  
- Fondens bestyrelse arbejder med flere strategi-indsatser. Bliver forhåbentlig et 

orienteringspunkt på brugerrådsmødet  

SU 
 
 
 
TN 

8. Reklameaftale  

• Udsat til næste møde. 

 

9. Evt. 
⚫ Brugerrådsmøde d. 6.6. kl. 18.30 

- Emner: Fondens planer, FUs-rolle, Info om timefordelingen 
⚫ Fu-møde d. 30.5 kl. 8.15 - 9.45 

 

 

 


